
Vragen voor het rondvraagmoment 25 oktober 2019  
 
Vragen  Nadere toelichting Fracties  Lid GS  

Hardt Hyperloop 
1. Bent u op de hoogte van genoemd krantenartikel in BN 

de Stem van 21 oktober? 
2. Past de hyperloop in uw visie op vernieuwende OV-

concepten? 
3. Kunt u aangeven of Hardt Hyperloop en de Provincie 

Brabant met elkaar in gesprek zijn over een locatie voor 
het European Hyperloop Flevoland? 

4. Bent u in gesprek met andere initiatiefnemers om een 
hyperloop in Brabant te realiseren? 

5. Zo nee, bent u bereid in contact te treden met Hardt 
Hyperloop en gesprekken te starten voor een locatie in 
Brabant voor dit centrum? Of kunt u aangeven op welke 
manier andere manier de hyperloop in Brabant een 
plaats kan krijgen? 

 
 
 
 

In BN de Stem van maandag 21 oktober wordt aandacht 
besteed aan het door Delftse studenten opgerichte Hardt 
Hyperloop. Na in 2016 een prijsvraag van Elon Musk te 
hebben gewonnen met als inzet een doorontwikkeling op het 
idee om zeer snelle verbindingen te maken met capsules die 
magnetisch worden voortgedreven in buizen, heeft dit bedrijf dit 
jaar een test gedaan op de allereerste (test)baan in Europa.De 
CEO geeft aan dat het bedrijf klaar is voor de volgende stap en 
een locatie zoekt voor het oprichten van een European 
Hyperloop Centre. Hiertoe is Hardt Hyperloop in gesprek met 
vier provincies waaronder Flevoland. Zoals u weet ziet D66 
Brabant de hyperloop als een zeer kansrijke innovatie. D66 
vindt dat de hyperloop mee moet geworden in de studies naar 
de smart mobiliteitsmix van de toekomst en een welkom middel is 
om snelle verbindingen met het buitenland te verwezenlijken. 
 
 

D66 
(Arend Meijer) 
 
 

Christophe van 
der Maat  

Internetconsultaties 
1. Waarom is GS er niet in geslaagd om in de afgelopen 

maanden internetconsultaties in te zetten bij de 
totstandkoming van diverse Statenvoorstellen? 

2. Welke Statenvoorstellen heeft GS de afgelopen maandag 
opgesteld waarin inspraak van Brabanders is geregeld? 
En waarom is in die voorstellen niet gewerkt met 
internetconsultaties?  

In het presidium van 21 oktober 2019 is vanuit het College het 
verzoek geagendeerd een werkgroep Internetconsultaties te 
formeren. Met 4 a 6 enthousiaste Statenleden wil het College 
overleggen welke Statenvoorstellen geschikt zijn voor 
Internetconsultaties. Het College geeft aan dat zij de ambitie 
heeft om in de komende periode de mogelijkheden voor 
inwoners om actief bij te dragen aan de vorming van provinciaal 
beleid wil versterken. Het Presidium heeft niet ingestemd met het 
instellen van de werkgroep. D66 heeft als indiener van de motie 

D66  
(Eric Logister) 

Renze Bergsma  



3. Heeft GS al zicht op een manier waarop zij 
internetconsultaties (technisch) wil gaan vormgeven? 

4. Bij welke organisaties heeft GS informatie opgehaald om 
te leren hoe zij internetconsultaties vorm kan geven? Wat 
heeft zij hiervan geleerd en waarom is het deze 
organisaties wel gelukt en de provincie Noord-Brabant 
nog niet? 

internetconsultatie omtrent de notitie en de situatie die nu is 
ontstaan de volgende vragen.  
   

Wilde zwijnen  
1. Heeft het college signalen ontvangen dat deze 

problematiek ook in Brabant speelt? Zo ja, hoe gaat het 
college haar best doen om onze weggebruikers veilig te 
houden?   

2. Welke maatregelen neemt het college om ervoor te 
zorgen dat de zwijnen de bermen en landbouwgrond 
verwoesten of andere schade veroorzaken?  

3. Gezien de oprukkende Afrikaanse varkenspest, welke 
maatregelen neemt de Provincie op dit moment om de 
verspreiding van dit gevaarlijke virus voorkomen wordt? 

Vorige week bleek dat de wilde zwijnen in onder andere 
Gelderland veel overlast veroorzaken aan landbouwgrond, de 
bermen langs de weg en dat ze zomaar de weg oversteken, 
waardoor weggebruikers gevaar lopen. Ook bleek uit 
buitenlandse media dat de Afrikaanse Varkenspest aan het 
oprukken is en dat er nu zelfs zwijnen zijn die antistoffen 
hebben, waardoor de kans op verspreiding van het virus alleen 
maar groter wordt. 
 
1) https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2426837/Zwijn

en-veroorzaken-overlast-Je-ziet-ze-nu-zelfs-overdag 
2) https://www.pigbusiness.nl/artikel/222784-groeiend-

aantal-wilde-zwijnen-met-avp-antistoffen/ 
 

VVD (Roel 
Gremmen) 

Rik Grashoff 

Memo afdoening toezegging Brainport Smart District  
1. In de memo wordt een berekening gegeven van de 

verdiensten van een directeur van Brainport Smart District 
(BSD). Geconcludeerd wordt dat de Brabantnorm niet 
wordt geschonden omdat de verdienste van de 
betreffende directeur in absolute zin niet boven de norm 
uitkomt (cursivering toegevoegd). Houdt men rekening 
met de deeltijdfactor van de directeur, dan is wel degelijk 
sprake van schenking van de Brabantnorm. Op basis van 
een voltijdse functie is de verdienste immers 46 weken x 

Vragen aan gedeputeerde H.J.A. Van Merrienboer ten behoeve 
van het Rondvraag moment 25 oktober 2019 naar aanleiding 
van zijn memo d.d. 1 oktober 2019.  

Forum voor 
Democratie  
(Eric de Bie)  

Erik van 
Merrienboer 

https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2426837/Zwijn
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40 uur x E 130,- per uur = E 239.200,-. Om welke reden 
is bij de beoordeling van de vraag of er van schending 
van de Brabantnorm sprake is, geen rekening gehouden 
met de deeltijdfactor van de betreffende directeur? 

2. In uw memo heeft u een beroep gedaan op de tekst 
waarmee de Brabantnorm is vastgelegd. Waartoe strekt 
de Brabantnorm? Met andere woorden: Wat beschouwt 
u als de geest van de Brabantnorm? 

3. Indien u van mening bent/blijft dat de deeltijdfactor geen 
rol speelt in de beoordeling van de vraag of de 
Brabantnorm wordt geschonden, zou - in uw redenering 
als verwoord in de memo - de navolgende casus mogelijk 
moeten zijn zonder dat er sprake is van schending van de 
Brabantnorm: Een directeur wordt ingehuurd voor een 
uurtarief van E 3.600 per uur. De directeur wordt 
ingehuurd voor een (1) uur per week, gedurende een 
jaar waarin 46 weken wordt gewerkt. De totale 
bezoldiging omvat dan E 165.600 hetgeen geen 
schending van de Brabantnorm omvat. Wat is daarop uw 
gemotiveerde reactie? 

 
 


